		● iOS系统连接使用说明:	• Win 10 系统连接使用说明:	◆ Android系统连接使用说明:	Android Connection Instructions:	Win 10 Connection Instructions:	• iOS Connection Instructions:		
	Postore		+ C 107HB4.326/784208/H4:	+ C + C + C	h Constitution of the implant, the last last spin of the implant for the implant of the implant	h Constant of the instance of the language of	by C Layers the traphaset. We bin high up and the traphaset process (any Prince York Caspat's the use), the bin high in the traphaset and the order to make paring binds, cleare the traphaset and the use of the make paring binds.		
蓝牙键盘 说明书			21/1928, 1/1929, 64/33299			2 Sign shap to a Balab Ad Balab and shap to a Balab Ad Balab	The state of the s		Bluetooth keyboard User's Manual
		64 01 8 min 10 9 min 10 10 10 10 10	A CANANGE AND A				The second secon		G2104
注意:正确最作本产品,请仔细阅读用户手册。	支持系统 Win/C5/Antroid		SECOND	4.所当我分析 "Runtooth 5.1 Keyboard", 5.前で注意的が相応, 5.前でに回答 5.前のでは来, 所当時間。 5.前のでは来, 所当時間。 5.前のではないたいできた。 5.前のではないたいたいできた。 5.前のではないたいたいできた。 5.前のではないたいたいたいできた。 5.前のではないたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいたいた	Colds the pair same TFL 3 (organized: pair separit to displayed, eds. CK Even is a type or possible analysis of the term contrast pair or possible analysis of the term of the possible of the term of term of the term of the term of the term of	E.There is a to be considered and the second	Density Density 0	Compatible System	Note: Please read the user manual cavefully before you start using this product
				×		2. The keyboard indication light always flashing when use?	Troubleshooting	Technical Specifications	Product features
产品功能 Windows Windows 105/Android Windows Windows 5nn 別回20世 Fn-53hit 別回20世 Fn-1 別回20世 *** *** *** *** 別回20世 Fn-1 別回20世 *** *** *** *** *** *** *** *** *** *** *** *** *** ***	技术規格	数障分析 读与他后报先人员联系 知识产权信他 未经本词的许可,禁止服制本用户手册的内容。 安全接端	键盘保养 1、请你将设量票在设持和新型的环场中或优料所有,请你在沿起、水纸、 鼻亲或、胆汁也或不可能已使用。 2、请你将你设置要要了工程或过后的过度下。 3、请你好时间的建度到起"直接的你方"。	保修卡	Warranty Card	Keyboard indication always fashing when use, is means the keyboard will be no power plasae charge the power as soon as possible. 3. The table PC display BT keyboard is disconnect? The Blackon hyboard is not used for a paired of time, the device will advantically wher the always table is order to save power. Press any key or the keyboard to waite up, and the Blackon connection will be	Please context the after sales service. Copyright It is foltide to hyproduce any part of this manual without the permission of anilar. Safety instructions Do not open or maps this device. Do not use the device in a damp	Technical operative Special reactive Kopkost size: 325 kd = 166 ± 325 km (spm.) 162 ± 164 ± x6 mm (bided) Waget: 164 g Kom (spm.) Koy unking carriet: 4.5 mA Standby carriet: 6.64–6.3 mA Working distance: 10 m Stangby carriet: 2.2 µA Linhan battery capacity: 50 mA Stangby carriet: 2.2 µA	IOS/Android Windows Windows Fit+ Comegoiding Fit+Shift Comegoiding Fit+Shift Vite Returb to Date Vite Fit Small Vite Small Vite Small Fit Vite Small Vite Small Fit
7 1 20 1	10年8月25日、100年4月25日、(10月1日) 10年8月1日、10月1日 10年8月1日、10月1日 10年8月1日、10日、10月1日 10年8月1日、10日、10日、10月1日 10月1日、10日、10日、10月1日 10月1日、10日、10日、10日、10日、10日、10日、10日、10日、10日、1	请不要打开感标理该设备,请不要在潮湿环境内使用设备,请用干 布朗试该设备。 废保条款	 清白重迁纪火、如果近用中、榆块成者型中。 清白重迁纪大、如果近用中、榆块成者型中。 高史使用申利面包括第一品。及时由个品进行力电以高正正常使用。 	公司成个人余称 通讯地址	Company or personage full name	automatically reatored. FICC Statement Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance coald sold the same's authority to operate the equipment. This evolument has been tested ore flow of or compliance the flow for an end with the limits for a	environment. Clean the device with a dry cloth. Warranty The device is provided with one-year limited hardwave warranty from the purchase day.	Uniting vision 1 24420 years of the second second prime resolutions was been united as the second se	2 F2 2 F2 2 F2 7 A # IS Copy # G Copy # G F3 1 F3 Copy 2 F3 Copy 3 F3 F3
4 F4 1000 4 F4 1000 4 F4 F4 75 A 100 55 A 100 55 A 55 55 55 55 55 54 100 54 100 55 100 55<	状态显示LED • 25间:打开她会,至牙指示灯至灯亮起,按下Fn+C3场晚,更灯闪烁	本设备白购买之日起,提供1年得修服务。	常见问题解答 1、平板无法遗赠正牙健盘? 1)请本师香田理会是不管进入新过状态。然后再打开平板考察而开	电话	TEL	Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits andesigned to provide masonable protection against hamful interference in a residential installation. This equiperret graveness uses and can random radio threquinty every and, if not installed and used in accordance with	Keyboard Maintenance 1.Please keep the keyboard away from liquid or humid environment, saunas, avimming pool, steam room and don't let the keyboard get wet	 Connect: Open the keyboard, the blue light of the bluetooth indicator lights up, press the Fin+C connect button, the blue light flashe. Charging: Indicator light will be on green, after fully charging, the light crush out; 	Alex Pre-Track Alex Pre-Track Alex 8.76 Fill Fill Fill Fill Fill
$\frac{4}{6 r_{12}}$ $\frac{2 - r_{22}}{1 - 4}$ $\frac{4 - r_{12}}{4 - 1}$ $\frac{6 - r_{12}}{1 - 2}$ $\frac{6 - r_{12}}{4 - 1}$ $\frac{1 - 6}{2 - 1}$ $\frac{6 + r_{12}}{7 - 1}$ $\frac{2 + r_{12}}{1 - 2}$ $\frac{2 + r_{12}}{7 - 1}$ $\frac{2 + r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 + r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 + r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 - r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 + r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 - r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 + r_{12}}{7 - 2}$ $\frac{6 - r_{12}}{7 - 2}$ $6 - r$	 充地:指示灯接色,充满灯灭 低地压能示:当地压低于3.4V,红色指示灯闪烁 		 一、用水白血血的使用品、白油包、白色の中的、一点白水分子、白色の血炎 常常能容易在方法统。 2)检查游子镭检查最后在见,电量不足给会导致无法法接,请将语子 键盘约电后所经历。 2、镭金易示灯在使用途中一面闪烁? 	%或日相	The purchased product name and model NO Purchased date	the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarates that interference at loss cours in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television receptors, which can be determined by harring the equipment off and or, the use is encouraged to by to corset the indeference by one or	in the rain. 2 Please don't expose the keyboard at too high or too low temperature condition. 3 Please don't put keyboard under sun for a kong time.	Low Voltage Indication : When the voltage is below 3.4 V, red light terribles. Multi-channel connection	3 F2 0 F2 0 F2 0 F2 7 1 4 Max 1 4 Max C 4 F2 2 F2 9 F2 9 F2 9 F2 9 F2 1 4 9 F2 9 F2 9 F2 9 F2
9 D2 9 D2 <t< td=""><td>多遭遭连接 • 追求第1个设备时,先按fn+中,再按fn+C对局,开始追求</td><td></td><td>4、Washing Vietermet 2019851 #金融行在法规运中—面闪烁、表示地也即将设电,承带快将键盘 方电。 3、设备显示正牙键盘析开注读? 医牙键盘示一段时间坏死极,设备为了如电符色动关闭正牙容器。</td><td>~</td><td> \</td><td>more of the following measures: - Recriter or relocate the records relation of the equipment and receiver. - Increase the apparation between the equipment and receiver. - Convect the equipment into an outlief or a circuit different from that to which the receiver is connected.</td><td>4 Please don't put keyboard close to the flame, such as cooking stoves, candies or freplace. 5. Avoid sharp objects scattching products, timely to recharge products to ensure the romat case.</td><td>When connecting the first device, first press Fin+01 and then press Fin+C to start the connection. Before connecting the second device, press Fin+02 once, then press Fin+C to start the connection.</td><td> 4 (Juline 0.13) 0 rs 0.10 (Juline 0.13) - 40 (Juline 0.13) - 41 (Juline - 41) + 2 (</td></t<>	多遭遭连接 • 追求第1个设备时,先按fn+中,再按fn+C对局,开始追求		4、Washing Vietermet 2019851 #金融行在法规运中—面闪烁、表示地也即将设电,承带快将键盘 方电。 3、设备显示正牙键盘析开注读? 医牙键盘示一段时间坏死极,设备为了如电符色动关闭正牙容器。	~	\	more of the following measures: - Recriter or relocate the records relation of the equipment and receiver. - Increase the apparation between the equipment and receiver. - Convect the equipment into an outlief or a circuit different from that to which the receiver is connected.	4 Please don't put keyboard close to the flame, such as cooking stoves, candies or freplace. 5. Avoid sharp objects scattching products, timely to recharge products to ensure the romat case.	When connecting the first device, first press Fin+01 and then press Fin+C to start the connection. Before connecting the second device, press Fin+02 once, then press Fin+C to start the connection.	4 (Juline 0.13) 0 rs 0.10 (Juline 0.13) - 40 (Juline 0.13) - 41 (Juline - 41) + 2 (
三原統切換语言: Windows: Alt-2xift 初始言 iOS: Ctrl+空物機 切除语言	• 造装装2+设备能,完放一次5++ 50, 再数5+-C354,开始选择, · 造装装3+设备能,完放一次5++ 80,再数5+-C354,开始选择, 在多+-设备和数据时能器,按5++61,/62,/60,包括,即可自由包括到已 边路的设备。		品は単語は、1980月977日2日、1980月3日第9日日-4096日は408日、 教師査任事業時間、正子住地台の実施。	**************************************	1 - Annual	 - Comult the dealer or as experienced radioTV lachnician for help This device complians with part 15 of the FICC rules. Operation is subject to the following two conditions (15th device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference fait may cause undealed operation. 	FAQ 1.The tablet PC can't connect the BT keyboard? 1) At first check the BT keyboard is into match code state, then open	 Before connecting the third device, press Fn+ Q0 once, then press Fn+C to start the connection. To use multiple devices at the same time, press Fn + Q1 / Q2 / Q3 to switch to freely switch to connected devices. 	Three system switching languages Wodows: Als-Shit: witch language KG: Christigna kay witch language
Android : Shith+空杨健 切除容言			2	κ	•	η»	the table PC Bluetooth searching. 2) - Checking the BT keyboard Battery is enough; the battery low is also- lead to can't connect, you need charge.		Android : Shift-Space key switch language

中文

背面